



Maoyuan Lu

Beijing

+86 10 8516 4105
maoyuan.lu@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Intellectual property
- Dispute resolution
- Litigation
- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- Corporate compliance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Lu has been engaged in patent-related legal matters since 2014. Before joining Han Kun Law Offices in 2018, Mr. Lu worked at CCPIT Patent and Trademark Law Office as a patent agent for four years, and also completed an internship with Zhong Lun Law Firm.

Mr. Lu's practice focuses on patent law, including IP litigation, IP due diligence and counseling, patent invalidation, search, analysis and prosecution, administrative protection and IP investigations, and software copyright registrations, licensing, transfers and protection.

Mr. Lu has successfully handled several hundred patent filing and prosecution cases involving inventions, utility models, and designs. He has provided clients with advice for patent searches, protection strategies, and opinions. Mr. Lu has also represented clients in patent invalidation proceedings, administrative litigations, and civil infringement cases before the Patent Reexamination Board and the courts. He has participated in many litigation cases at various stages and successfully defended his clients' rights and interests.

EDUCATION

Mr. Lu received a Bachelor of Engineering degree in Mechanical Engineering and a Bachelor of Arts in Japanese Language from Dalian University of Technology in 2011. In 2014, he obtained a Juris Master degree from Renmin University of China.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar
Member of the PRC Patent Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, Japanese



卢茂源

北京

+86 10 8516 4105
maoyuan.lu@hankunlaw.com

业务领域

- 知识产权
- 争议解决
- 诉讼
- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 公司合规

工作经历

卢茂源律师 2014 年起从事专利相关的法律事务，在 2018 年加入汉坤之前曾在中国国际贸易促进委员会专利商标事务所工作 4 年，并曾在北京市中伦律师事务所实习。

卢茂源律师的主要业务领域包括知识产权诉讼及相关争议解决、知识产权交易、知识产权尽职调查、合规、以及专利无效、检索、分析、申请、行政处理、调查取证，以及软件著作权登记、许可、转让、保护等。

卢茂源律师在专利无效、行政诉讼、民事侵权诉讼、行政处理方面具有丰富的经验，参与过多件各类诉讼案件的各个阶段，成功维护客户权益。卢茂源律师还参与多项投资、并购交易，并在其中提供知识产权尽职调查等法律服务。卢茂源律师还曾协助众多世界知名公司在中国获得了数百件发明、实用新型以及外观设计专利，并为客户提供专利检索、专利保护策略的分析、以及出具法律意见等咨询服务。

教育背景

卢茂源律师于 2011 年获大连理工大学机械工程学院工学学士学位以及外国语学院日语文学双学士学位，2014 年获中国人民大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
中华人民共和国专利代理人执业资格

工作语言

中文、英文、日语